

Title (en)  
Play den.

Title (de)  
Kinderlaufstall.

Title (fr)  
Parc pour enfants.

Publication  
**EP 0561670 A1 19930922**

Application  
**EP 93400607 A 19930310**

Priority  
FR 9203214 A 19920318

Abstract (en)

Play pen consisting of four panels (1) comprising top rails (2) and bottom rails (3) joined by a plurality of vertical rails (4), said rails (2, 3) being hinged together by deformable tubes (5) with hollow ends which are fitted over the ends of the rails (2, 3), characterised in that a compression spring is placed inside the tube (5) such that at the point where the tube bends there is neither wear nor breakage and the pen takes shape automatically. <IMAGE>

Abstract (fr)

Parc pour enfants constitué de quatre panneaux (1) comportant des barreaux supérieurs (2) et des barreaux inférieurs (3) reliés entre eux par une pluralité de barreaux (4) verticaux, lesdits barreaux (2, 3) étant articulés les uns aux autres par des tubes (5) déformables dont les bouts sont creux et qui sont emmanchés sur les extrémités des barreaux (2, 3), caractérisé en ce qu'à l'intérieur du tube (5) est disposé un ressort de compression de telle sorte qu'à l'endroit de pliage du tube, il n'y ait ni usure ni cassure et que le parc se mette en forme automatiquement. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47D 13/06**

IPC 8 full level  
**A47D 13/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47D 13/065** (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] FR 2422367 A1 19791109 - GAL ANDRE LE [FR]
- [Y] FR 2381211 A1 19780915 - VICKERS LTD [GB]
- [A] US 2774080 A 19561218 - RANDALL ALVIN J

Designated contracting state (EPC)  
BE CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0561670 A1 19930922**; FR 2688669 A1 19930924; FR 2688669 B1 19950512

DOCDB simple family (application)  
**EP 93400607 A 19930310**; FR 9203214 A 19920318